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DATO 

27. februar 2015 

JOURNAL NR. 

 

SAGSANSVARLIG 

Brian Christensen/Bente Petersen 

SKOLEN PÅ  

HERREDSÅSEN 

 

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde, Skolen på Herredsåsen  

Onsdag den 18. februar 2015 klokken 17.00-19.00.  

 

Sted: Mødelokale 1+2. 

 

Medlemmer: Brian Christensen, Ann Harmundal, Henriette 
Ghiyiati,  Peter Jespersgaard Nielsen, Rikke Klarskov, 
Thomas Ravn, Irene Friis Laursen Marianne Labuz og 
Charlotte Ebdrup, elevrådsrepræsentanter 

1. sup..Dorthe Lemvig Jørgensen er inviteret til at deltage 

2. sup: Mette Pedersen 

Sekretærer: Anders Knudsen og Bente Petersen 

 

Gæster: Solveig Larsen (kst. SFO-leder) 

 

Fraværende: Rikke Klarskov, Marianne Labuz, Dorte Lemvig 
Jørgensen 

 

1.   Godkendelse af dagsorden 

      Godkendt 

 

2.   Godkendelse af referat 

      Godkendt 

 

3.   Information fra elevrådet 

       Ikke indkaldt-beklageligvis 

          - elevrådet planlægger p.t. fest 

          - overskud skal gå til elevers lejrskole på trin 8  

          - Dansk Elevråds Organisation - flere af vores 

            elevrådsrepræsentanter tager afsted   

            til møder rundt i landet  
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         - flot tale fra elevrådet til BPE - TAK. 

 

 

 

 

PUNKTER TIL DRØFTELSE 
 

4.   BYOD 

Skolens ledelse og tillidsrepræsentant har udarbejdet et forslag 
til drøftelse - fremlægges på. mødet. 

Gennemgået og vedtaget. 

 

6.   Budgetopfølgning. 

Det nye dispositionsregnskab fremlægges. 

Gennemgået 

Beslutninger fra skolebestyrelsen om ikke at omkontere på de 
tildelte midler skal drøftes. 

Udsættes. 

 

7.   Børnehaveklasser i skoleåret 2015-16. 

Det er besluttet i BUU, at Skolen på Herredsåsen skal have 2 
børnehaveklasser. Skolebestyrelsen skal drøfte, om der kan 
være særlige tiltag i denne anledning. 

Skolen opretter 3 hold. Der er tildelt 2 klasser med 28 
børn i hver. Hvis der kommer et barn fra eget 
skoledistrikt kommer vi over de 56 børn, og så vil det 
blive til tre klasser. 

 

 

PUNKTER TIL ORIENTERING 
 

8.   kvalitetsrapporten 2014-15 

Blev udleveret tidligere - til kommentering. 
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Ingen kommentarer. 

 

9.   De første tiltag i forhold til næste års planlægning 

Tanker om studietid, den daglige struktur, den åbne skole. 

Partnerskabsaftalen. 

Lærermøde 

 

10   Lidt fra Tårnborg Konferencen 

Håber en af deltagerne vil fortælle lidt om de enkelte 
inspirationsoplæg. 

Ann fortalte. Anbefalet. 

 

LUKKET MØDE 
 

8.   Orientering vedr.: 

      1.  personale 

      2.  klasser 

      3.  diverse 

- Til næste møde ønskes skolefoto drøftet. 

- SB. formand henvender sig til Teknisk Enhed om  

   opstribning af P. plads og om skilt til skolen. 

- Forslag om at næste møde flyttes til den 17. marts.  

 

    


